
 

 

ARTIKEL 42 VRAGEN 

Houtkachel vervuilender dan gedacht 

Het dagblad Trouw kopte op 16 januari jl. dat de houtkachel vervuilender is dan gedacht. Het RIVM berekent 
nu dat 23 procent van alle fijnstof komt uit de miljoen schoorstenen van houtkachels en open haarden. Binnen 
de bebouwde kom is dit percentage hoger. Het aantal houtkachels dat huizen van warmte voorziet neemt 
gestaag toe door het duurder worden van fossiele brandstoffen en de overgang naar warmtepompen. 

Ook in Woerden nemen de houtkachels toe (vooral pellet- en buitenkachels). Ons bereiken steeds meer 
geluiden van bezorgde Woerdenaren die ernstige klachten aan hun luchtwegen ondervinden door houtrook.  

Mijn fractie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Deelt het college de zorg over de toename van houtstook in Woerden? Deelt het college de mening 
 dat de houtrook schadelijk is voor de gezondheid en dat inwoners met gevoelige luchtwegen, zoals 
 astmapatiënten, daar steeds vaker last van krijgen? 

2. Overlast kan worden beperkt als inwoners rekening met elkaar houden. Alleen droog en onbehandeld 
 hout stoken, niet stoken bij windstil weer en alleen stoken tijdens avonduren kan veel helpen. Welke 
 rol ziet het college voor de gemeente weggelegd in het bespreekbaar maken van overlast door 
 houtrook? Zo zijn wij bijvoorbeeld erg onder de indruk van de website van de gemeente Rheden. 

3. Is het college bereid het Schone Lucht Akkoord te ondersteunen? Door het akkoord te ondersteunen, 
 kunnen inwoners hun klachten via www.stookwijzer.nu melden en komen deze klachten automatisch 
 bij de gemeente Woerden binnen.  

4. Is het college bereid om in de warmtevisies houtstook als alternatief voor fossiele brandstoffen of als 
 aanvulling op de warmtepomp te verbieden/te ontmoedigen? 

5. Is het college bereid om houtstook binnen de bebouwde kom overdag en ’s avonds bij weinig wind te 
 verbieden in de APV, waarbij in incidentele gevallen ontheffing kan worden verleend door middel van 
 een vergunning (een zogenaamde stookvergunning)? Wat acht het college een redelijke tijd voor 
 zowel de ‘stokers’ als voor de ‘rokers’: verbieden tot 16.00 uur, 17.00 uur of 18.00 uur? 

Wij zien uw beantwoording graag spoedig tegemoet, 

Namens de CDA-fractie, 

Arjen Draisma 


